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PROTOKÓŁ NR 10/2011 

 

Z dziesiątej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 28 października 2011 roku 

w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 

Przewodniczącej Rady Gminy. 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1305. 

 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 

Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 

2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 

4. Mec. Jacek Nieścior – Radca Prawny 

5. Pan Wojciech Zalewski – Firma Błysk 

6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 35 

7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 5 

 

 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 

Ad.pkt.1 

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 

radnych, sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 

 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad.pkt.2  

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad oraz 

poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad. 

 Wójt Gminy, Michał Jasiński – proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Czerwonka w sprawie powierzenia zadania 

publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną.  

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny wraz ze zmianami w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z IX zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje radnych. 

7. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2014. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2011-2017. 

8. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Karniewo na 2011 rok. 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

9. Wybór ławników sądowych. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu.  

10. Podjęcie uchwał: 

a) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

na okres powyżej trzech lat. 

b) W sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 

c) W sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Czerwonka w sprawie 

powierzenia zadania publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną.  

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.pkt.3 

 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 

jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

Ponieważ nikt z radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto 

protokół z IX zwyczajnej sesji, która odbyła się 30 sierpnia 2011 roku.  

Głosowanie:  

15 osób – za przyjęciem protokołu z IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 

 

Ad.pkt.4 

 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  

w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu).  

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 

 

 

Ad.pkt.5 

 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 
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Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 26 października 2011 roku, na którym zostały omówione 

projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Przasnyszu, w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. Ponadto zostały 

omówione sprawozdania szkół za poprzedni rok szkolny oraz została przeprowadzona analiza 

obecnej sytuacji demograficznej w gminie. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 25 

października 2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2011 – 2017, w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu, w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla powiatu makowskiego. Ponadto zostały omówione sprawozdania szkół za 

poprzedni rok szkolny oraz została przeprowadzona analiza obecnej sytuacji demograficznej 

w gminie. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 24 października 2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Przasnyszu, w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. Ponadto zostały 

omówione sprawozdania szkół za poprzedni rok szkolny oraz została przeprowadzona analiza 

obecnej sytuacji demograficznej w gminie. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

 

 

Ad.pkt.6 

  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radna Dorota Grabowska – wspólnie z mieszkańcami, chciałabym na ręce Pana Wójta złożyć 

pisemny wniosek o remont drogi w Romanowie. Koszt remontu pokrylibyśmy z funduszu sołeckiego. 

Radna Bogusława Milewska – co dalej z mostem w Obiecanowie? 

Radna Jadwiga Witkowska – w sprawozdaniu ze szkoły w Szwelicach jest napisane, że Rada 

Gminy zapoznała się z wynikami audytu zewnętrznego, a nie zostały nam takie sprawozdania 

przedstawione. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje będą udzielane w 

punkcie 11. 

 

Ad.pkt.7 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2011-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Prosimy o 

odczytanie projektu uchwały.  
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Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2017 (załącznik do 

protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 

Uchwała Nr X/42/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2011-2017 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.pkt.8 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Zmiany w budżecie były bardzo szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji i myślę, że nie ma 

potrzeby ponownie ich omawiać. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

1 radna – wstrzymała się od głosu (Jadwiga Witkowska). 

 

Uchwała Nr X/43/2011 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok została podjęta. 

 

Ad.pkt.9 

 

 Wybór ławników sądowych. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – zgłosiła nam się jedna kandydatka na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Przasnyszu, Wydział Rodzinny i Nieletnich. Zespół powołany do opiniowania 

kandydatów na ławników Uchwałą Rady Gminy Karniewo Nr VIII/32/2011 z dnia 20 czerwca 2011 

roku, pozytywnie zaopiniował kandydatkę na ławnika. Pani Żbikowska Wanda c. Stanisława, 

urodzona 29 marca 1969r. w Makowie Mazowieckim, wykształcenie średnie. Zawód – rolnik, posiada 

gospodarstwo rolne w Żabinie Łukowskim 15, Gmina Karniewo. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi wybór ławnika. 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni: 

1. Pani Dorota Grabowska 

2. Pani Bogusława Milewska 

3. Pan Marcin Chrzanowski 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę. 

Komisja Skrutacyjna dokonała przeliczenia przygotowanych i opieczętowanych kart do 

głosowania i rozdała je radnym, następnie przystąpiła do zebrania kart i zliczenia wyników. Radna 
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Dorota Grabowska  odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej (załącznik do protokołu), z którego 

wynikało, że w wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania dla przeprowadzenia wyboru ławnika 

do Sądu Rejonowego w Przasnyszu, kandydatka Wanda Żbikowska otrzymała 14 głosów. Głosowało 

15 radnych, wszystkie głosy były ważne. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr X/44/2011 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Przasnyszu 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.10. lit.a) 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 

Panie Wójcie prosimy o zabranie głosu. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – omawiana na posiedzeniach komisji propozycja uchwały musi 

zostać zmieniona w zakresie dodania zapisu o odstąpieniu od obowiązku przetargowego. Nie 

możemy także wydzierżawić części działki, która nie jest wydzielona geodezyjnie, dlatego propozycja 

wydzierżawienia całej działki. Odnośnie samej kompostowni, to z częścią radnych byliśmy w 

przykładowej kompostowni i mogliśmy zapoznać się z jej funkcjonowaniem. 

Firma Błysk, Wojciech Zalewski – nasza firma złożyła ofertę na dzierżawę działki pod budowę 

płyty kompostowej na terenie Gminy Karniewo. Uruchomiliśmy procedurę, którą trzeba zacząć od 

wydzierżawienia, jednak zgoda Rady Gminy nie jest ostateczna, ponieważ musimy uzyskać wszystkie 

pozwolenia środowiskowe. Mamy konkretne dyrektywy unijne, które ściśle określają nasze działania. 

Na działce będziemy chcieli gromadzić kompost. 

Radna Jadwiga Witkowska – słyszałam, że dzierżawi gdzieś Pan 2 ha ziemi i dlaczego nie zrobi 

Pan tej kompostowni tam, tylko w Gminie Karniewo? 

Firma Błysk, Wojciech Zalewski – na terenie działki, gdzie mamy zakład przetwarzania 

odpadów, planujemy uruchomienie zakładu przetwarzania biomasy i nie starczy tam nam już miejsca 

na płytę kompostową. 

Radny Adam Szczepański – kompost, to nie tylko resztki traw, gałęzi. Na sortowni oddziela się 

makulaturę, szkło, puszki, części metalowe, ale reszta zostaje i również z tego składa się kompost. 

Wstępny projekt uchwały, który omawialiśmy na komisjach miał inne brzmienie, teraz zmienia się 

powierzchnia działki, oraz odstępuje się od przetargu. Trzeba zwrócić też uwagę, że na działce są 

spady i jest obawa, że wszystko będzie szło do rzeki. 

Firma Błysk, Wojciech Zalewski – kompost, to tylko odpady biodegradowalne. Raport 

oddziaływania na środowisko pozwoli uzyskać informację, czy można zacząć inwestycję. Wszelkie 

odcieki są gromadzone w zbiornikach i nie ma możliwości odpływu ich do rzeki. 

Mieszkańcy Byszewa – czy ta działka wystarczy? Jest ona dość mała a smród będzie na pewno 

w całej okolicy. Mamy też pytanie, dlaczego dowiadujemy się o tym w ostatniej chwili? Każdy chce 

pozbyć się odpadów, dlaczego robi się składowisko w centrum? 
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Firma Błysk – rozumiemy niepokój mieszkańców, ale gdybyśmy nie znali tematu, też byśmy 

się bali. Płyta kompostowa, to nie jest odpad taki, jak w śmieciarkach. Na płytę kompostową trafiają 

tylko odpady biodegradowalne.  

Procedura jest taka, że najpierw rada musi wyrazić zgodę na wydzierżawienie, dopiero potem 

możemy zacząć cokolwiek robić i informować mieszkańców. W tym momencie, jeśli Państwo nie 

wyrazicie zgody, to my nie będziemy mieli możliwości rozpoczęcia działań. 

Radna Jadwiga Witkowska – przerwijmy tą całą dyskusję, mieszkańcy nie zostali 

poinformowani, sołtysi powinni wiedzieć wcześniej i rozmawiać ze swoimi radnymi. A co z resztą 

działki? 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – rozmawialiśmy już wcześniej o tej ofercie na komisjach, radni 

byli w przykładowej kompostowni i tak, jak wiadomo, najpierw musimy wyrazić zgodę na 

wydzierżawienie, aby rozpocząć całą procedurę. Jeśli Rada podejmie decyzję, dopiero wtedy będzie 

można rozpocząć cały proces. Jest na terenie naszej Gminy studium zagospodarowania 

przestrzennego, według którego teren ten jest przeznaczony pod przemysł uciążliwy. A wracając do 

wydzierżawienia całej działki, a nie jej części, to tak jak mówiłem na początku, nie możemy 

wydzierżawić części działki, która nie jest wydzielona geodezyjnie. 

Mieszkańcy Byszewa – czy jak mamy na terenie Gminy jedną inwestycję, to potrzebna jest 

nam druga inwestycja? 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – otrzymaliśmy od firmy ofertę i przedstawiłem ją radzie. 

Firma Błysk, Wojciech Zalewski – od 2 lat szukaliśmy działki pod przemysł uciążliwy, a ta 

działka jest najodpowiedniejsza. 

Radny Andrzej Chełchowski – to wszystko polega na tym, ile czasu trwa fermentacja i czy jest 

na to zbyt. 

Firma błysk, Wojciech Zalewski – odcieki, które będą się tworzyły, trafią do oczyszczalni do 

Makowa Mazowieckiego, kompost trafi na składowisko. 

Radny Adam Szczepański – zmieniły się warunki w uchwale. 

Przewodnicząca Rady, Beata Jackowska – uchwała się zmieniła, otrzymaliście ją Państwo 

przed sesją. Jeśli były jakieś zastrzeżenia co do jej treści, trzeba było zgłosić wniosek o usunięcie jej z 

porządku obrad. 

Mecenas Jacek Nieścior – to, że treść uchwały jest zmieniona w niewielkim zakresie, nie 

zmienia natomiast jej podstawy prawnej, ponieważ w podstawie prawnej jest art. 37 ust. 4, który 

mówi właśnie o odstąpieniu od procedury przetargowej i to w początkowej uchwale już było. W 

zmienionej treści ten artykuł został tylko uszczegółowiony i przeniesiony do paragrafu. 

Radna Jadwiga Witkowska – może mieszkańcy powinni zwrócić się do Rady o nie wyrażanie 

zgody na wydzierżawienie? 

Mieszkańcy Byszewa – zwracamy się z prośbą o nie wyrażanie zgody przez Radę Gminy na 

wydzierżawienie działki w naszej miejscowości, ponieważ wszyscy mieszkańcy są temu przeciwni. 

Radna Barbara Kuczyńska – na posiedzeniu komisji mówiliśmy o konieczności spotkania z 

mieszkańcami. 

Radny Andrzej Chełchowski – czy na tej działce będzie jeszcze coś więcej poza tą 

kompostownią? 

Firma Błysk – nie będzie nic poza tą kompostownią. 

Radny Andrzej Chełchowski – jeśli mamy taki problem z tą uchwałą, to może odłóżmy ją na 

następną sesję? 
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Przewodnicząca Rady, Beata Jackowska – punkt był wprowadzony w porządku obrad, musimy 

zatem zdjąć go z porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za zdjęciem tego punktu z porządku 

obrad?  

14 radnych „za” zdjęciem punktu z porządku obrad 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy na okres powyżej trzech lat, zostało zdjęte z porządku obrad. 

  

Ad.pkt.10.lit.b) 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 

udzielenie pomocy finansowej dla powiatu makowskiego. 

Wójt Gminy, Michał Jasiński – starosta makowski wystosował do nas prośbę o 

dofinansowanie przygotowania dokumentacji na remont mostu w Łukowie. Na poszczególnych 

komisjach zapoznaliśmy się szczegółowo z tą propozycją. 

Radna Dorota Grabowska – czy nie ma możliwości pozyskania środków na drogę Krasne – 

Romanowo? 

Radna Powiatowa Maria Bonisławska – niestety na ta chwilę nie ma takiej możliwości. Jedyną 

możliwością jest teraz pozyskanie środków na remont 2 mostów na drogach powiatowych. 

Radny Powiatowy Wiesław Lipowski – jeśli wnioski powiatu przejdą, to będziemy mieli 

zrobiony most w Łukowie i część drogi i Romanowie. Nie prosimy tu o wielkie pieniądze, ale 

dofinansowanie dokumentacji, abyśmy mieli jakieś argumenty. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

1 radna – „przeciw” podjęciu uchwały. 

Uchwała Nr X/45/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego 

została podjęta większością głosów. 

 

Ad.pkt.10.lit.c) 

 Kierownik referatu, Pan Sławomir Boczkowski – wczoraj otrzymaliśmy informację o 

konieczności uzupełnienia dokumentacji do wniosku i konieczności ujęcia w dokumentach tego 10 

metrowego odcinka dogi i stąd ta dzisiejsza uchwała o zawarciu porozumienia z Gminą Czerwonka. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Czerwonka w sprawie powierzenia zadania 

publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą publiczną (załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
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Uchwała Nr X/46/2011 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Czerwonka w sprawie powierzenia zadania publicznego polegającego na przejęciu zarządzania drogą 

publiczną, została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.pkt.11 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Panie Wójcie prosimy o udzielenie odpowiedzi 

na interpelacje radnych. 

 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – wiemy, że remont drogi w Romanowie jest konieczny i 

będziemy się starali na etapie planowania budżetu uwzględnić ten wniosek mieszkańców. 

Uzupełniamy właśnie dokumentację w przypadku remontu mostu w Obiecanowie i dalej będziemy 

czekać na decyzję, czy nasz wniosek przejdzie czy nie. Komisja Rewizyjna została zapoznana z 

protokołem pokontrolnym i przedstawiła Radzie informację w tym zakresie i myślę, że o to właśnie 

chodziło Pani dyrektor w tym sprawozdaniu.  

 

 

Ad.pkt.12 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 

wnioski i zapytania. Prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie wniosków. 

Pan Leszek Żychowski, mieszkaniec Gminy – wrócę do wyborów samorządowych. Myślę, że 

czas najwyższy przystąpić do realizacji obietnic wyborczych i zając się szczegółowo pracą Dyrektorów 

i Gminnego Ośrodka Kultury, ponieważ nie działa on właściwie. Szkolny plac zabaw tez miał być 

otwarty do późnych godzin i dostępny dla wszystkich mieszkańców, a teraz jest zamknięty. 

Zastępca Wójta, Grzegorz Cesarski – chciałbym poinformować o możliwości oddania krwi 19 

listopada w Urzędzie Gminy, informacje te trafią do sołtysów i na tablicę ogłoszeń.  

Lokalna Grupa Działania organizuje otwarte szkolenie 15 listopada, dotyczące aktualizacji 

strategii rozwoju. 

Przewodnicząca Rady Gminy, Beata Jackowska – w imieniu Pani Dyrektor Wiesławy 

Modzelewskiej, zapraszam wszystkich radnych oraz mieszkańców na uroczystą akademię z w dniu 10 

listopada do Publicznego Gimnazjum w Karniewie. 

Pan Andrzej Rosa, Ośrodek Doradztwa Rolniczego – zapraszam na bezpłatne szkolenia, 

dotyczące wykorzystania alternatywnych źródeł energii i ich pozyskiwania. Rozpoczął się już nabór 

wniosków  z działalności nierolniczej. 

Sołtys wsi Słoniawy – ktoś na drodze gminnej wysypał śmieci. Jeśli firma Błysk to zabierze, to 

ja je zbiorę w worki. 

Sołtys wsi Tłucznice – apeluje o lepsza współpracę między sołtysami a wójtem. 

Sołtys wsi Baraniec – jak będzie w tym roku z odśnieżaniem? 

Radny Powiatowy, Wiesław Lipowski – zgadzam się, co do poprawy współpracy między 

sołtysami a urzędem, ale z doświadczenia wiemy, że jakiekolwiek zebrania organizowane we wsiach, 

nie cieszą się zainteresowaniem i przychodzi na nie po kilka osób. Nie widzę tu sensu na 

organizowania takowych zebrań częściej niż jest to konieczne. 
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Wójt Gminy Michał Jasiński – odpowiadając, chciałbym zaznaczyć, że jestem Wójtem 

wszystkich mieszkańców Gminy, a na realizację mojego programu wyborczego mam 4 lata, co 

sukcesywnie będę czynił. Na koncerty organizowane przez Gminny Ośrodek Kultury w tym roku 

przychodziło niewiele osób, a koncerty były naprawdę bardzo atrakcyjne i organizowane we 

wcześniej ustalanych terminach. Plac zabaw przez okres letni był otwarty, teraz natomiast  nie mamy 

pracowników, którzy mogliby pilnować placu zabaw, dlatego można korzystać z niego tylko w dni 

pracy szkoły.  

Zebrania wiejskie naprawdę cieszą się niewielkim zainteresowaniem, a przykład tego mamy 

po zebraniach w sprawie funduszu sołeckiego, gdzie czasami w większych miejscowościach 

przychodziło po kilka osób. Doskonale zdajemy sobie sprawę z tego, że współpraca musi być, ale 

zebrania wiejskie nie dają efektu. 

Jeśli śmieci w Słoniawach znajdują się w rowie, to niestety, ale odpowiada za nie właściciel 

posesji przy której się znajdują. 

Na tą chwilę sprawdzone są wszystkie drogi, zaznaczone są odcinki, gdzie trzeba wykosić 

trawę i naprawić drogę, aby nie było zimą problemów z odśnieżaniem. 

 

Ad.pkt.13 

Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady X zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                         

  Beata Krystyna Jackowska 
Protokołowała:  

Justyna Litwińska 


